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5 رئیس هیات مدیره شرکت کشت و صنعت پیاذر در گفت و گو با بورس نیوز تاکید کرد : /گام ... 09:37 اتحادیه طلا

7 رئیس هیات مدیره شرکت کشت و صنعت پیاذر در گفت و گو با بورس نیوز تاکید کرد : /گام ... 08:34 بورس نیوز

محصولات لبنی با ادعاي انتفاع 21 هزار تومانی براي دول... 9 ماجراي درخواست مجوز صادرات  15:07 تسنیم

10 انتقادات صریح یک تولیدکننده از ارز رانتی 4200 تومانی 17:52 مشرق

محصولات لبنی غیربهداش... 11 توسط ضابطین اطلاعاتی بسیج انجام شد؛/کشف بیش از 2 تن انواع  16:18 مهر

12 فرماندار پیشوا : /روزانه 50 تُن کره پاستوریزه در پیشوا تولید می شود 12:59 مهر

13 رییس مجلس از واحد تولیدي شیرخشک در شهرستان پیشوا بازدید کرد 12:45 ایرنا

14 بازدید میدانی رئیس مجلس از کارخانۀ در حال احداث شمه شیر در پیشوا 12:33 تسنیم

15 استاندار تهران : /افتتاح کارخانه شیر پیشوا نیاز کشور به واردات کره را رفع می کند 12:26 مهر

16 در حاشیه سفر رئیس مجلس مطرح شد : /تولید روزانه 50 تن کره پاستوریزه در پیشوا 12:21 ایسنا

17 استاندار تهران در حاشیه سفر قالیباف عنوان کرد : /صرفه جویی ارزي با افتتاح کارخان... 12:03 ایسنا
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اتحادیه طلا

1399/11/25
09:37

رئیس هیات مدیره شرکت کشت و صنعت پیاذر در گفت و گو با بورس نیوز تاکید کرد : /گام
بلند "غاذر" به سوي توسعه

پیگیر اخذ مجوز تولید مکمل هاي بدنسازي بر پایه "وِي پروتئین" با برند شرکت و در بسته بندي مناسب هستیم

پیگیر اخذ مجوز تولید مکمل هاي بدنسازي بر پایه "وِي پروتئین" با برند شرکت و در بسته بندي مناسب هستیم امیدواریم این محصول هم در

سال 1400 روانه بازار گردد و قطعا اضافه شدن مکمل هاي بدنسازي به سبد محصولات شرکت ، تاثیر مثبتی بر سودآوري "غاذر" خواهد داشت به

گزارش بورس نیوز ، در ریزش چندماهه بورس تهران ، معدود نمادهایی هم بودند که نه تنها افت نداشتند؛ بلکه رشد هم کردند یکی از این معدود

نمادها "غاذر" بود که از نیمه مردادماه تاکنون ، بازدهی تقریباً 100 درصدي هم براي سهامداران به ارمغان آورده است این شرکت علاوه برافزایش

سرمایه اي که به تازگی انجام داده ، عملکرد مثبتی هم داشته است 

خلیل قلی پور خلیلی رئیس هیات مدیره شرکت کشت و صنعت پیاذر در گفت وگو با بورس نیوز در خصوص وضعیت این شرکت بیان کرد : شرکت

برنامه افزایش سرمایه 200 درصدي دارد که در مرحله اول ، افزایش سرمایه 112 درصدي از محل سود انباشته انجام شد و در حال انجام فرآیند

ثبت این افزایش سرمایه هستیم و تا پایان سال ، پرونده مرحله اول افزایش سرمایه بسته خواهد شد . پس ازآن ، بلافاصله مرحله دوم افزایش

سرمایه از محل آورده نقدي و مطالبات سهامداران را کلید خواهیم زد تا سرمایه شرکت ، به حدنصاب موردنظر سازمان بورس و اوراق بهادار برسد

بعد از انجام افزایش سرمایه 200 درصدي ، تلاش می شود از محل مازاد تجدید ارزیابی زمین ، افزایش سرمایه دیگري صورت بگیرد لازم به ذکر

است از زمان تأسیس شرکت تاکنون ، تجدید ارزیابی دارایی ها انجام نشده است وي در ادامه با اشاره به روند مثبت تولید در "غاذر" گفت : به رغم

آنکه امسال شیوع کرونا ، تمامی صنایع تولیدي را با مشکلاتی مواجه کرده و کشت و صنعت پیاذر هم از این قضیه مستثنا نبوده؛ ولی شرکت با

رعایت پروتکل هاي بهداشتی تولید داشته و وقفه اي درروند کار ایجاد نشده است برنامه هایی هم جهت تنوع بخشی به سبد محصولات شرکت

داریم همان طور که در گزارش توجیهی افزایش سرمایه هم آمده ، در نظر داریم با جایگزین کردن شیر پرچرب به جاي شیر کم چرب در فرآیند

شیر خشک ، خامه بسته بندي شده را هم به سبد محصولات اضافه کنیم همچنین شرکت کشت و صنعت پیاذر تولیدکننده پودر آب پنیر و تولید 

پروتئین وِي (whey) نیز هست و در حال حاضر این محصول به صورت عمده در بسته بندي هاي 20 کیلوگرمی و بالاتر به بازار عرضه می شود

اما پیگیر اخذ مجوز تولید مکمل هاي بدن سازي بر پایه "وِي پروتئین" با برند شرکت و دربسته بندي مناسب هستیم امیدواریم این محصول هم در

سال 1400 روانه بازار گردد و قطعاً اضافه شدن مکمل هاي بدن سازي به سبد محصولات شرکت ، تأثیر مثبتی بر سودآوري "غاذر" خواهد داشت

وي افزود : البته بازار این روزها با مشکلات متعددي درزمینھٔ تأمین سویا (به عنوان مواد اولیه) مواجه است و "غاذر" هم مشکلاتی داشته؛ ولی

خوشبختانه با برنامه ریزي هاي انجام شده فعلاً سعی کرده ایم خللی درروند تولید ایجاد نشود امیدواریم هر چه زودتر مشکلات مربوط به تخصیص

ارز واردات سویا برطرف شود در حال حاضر واردات سویا مشمول تخصیص ارز دولتی است؛ ولی چند ماهی است که مشکلاتی در این زمینه وجود

دارد که امکان تأمین سویا با نرخ دولتی را نداریم در صورت حذف ارز دولتی ، نرخ فروش محصولات هم متناسب با بهاي تمام شده تعدیل خواهد

شد و این مشکل ، برطرف خواهد شد قلی پور در ادامه اظهار کرد : برنامه هایی هم جهت تقویت شبکه توزیع و فروش محصولات و افزایش تعداد

نمایندگان فروش در نقاط مختلف کشور ازجمله استان تهران و البرز داریم در همین راستا قصد افزودن 20 دستگاه کامیون هم به بخش توزیع

شرکت را داریم تمرکز بر توسعه فعالیت هاي شرکت ،
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برندسازي و تبدیل شدن به یک هلدینگ غذایی مهم ترین اولویت شرکت است ضمن اینکه تلاش می شود وابستگی شرکت به تأمین مواد اولیه

هم کاهش یابد و به همین منظور احتمالاً برنامه تأسیس یک شرکت بازرگانی براي واردات مواد اولیه به صورت مستقیم و بدون واسطه در برنامه

هاي آتی شرکت خواهد بود رئیس هیات مدیره "غاذر" در خاتمه ضمن تأکید بر حمایت از سهم گفت : همواره از نقد شوندگی سهم در محدوده

قیمت ذاتی حمایت کرده ایم از همان ابتدا ابلاغ دستورالعمل بازارگردانی توسط سازمان بورس و اوراق بهادار ، براي تعیین بازارگردان در سهم اقدام

کردیم و حالا هم تقریباً 3 ماهی است که بازارگردانی سهم توسط صندوق یکم سهم آشنا در حال انجام است خوشبختانه سهم روند متعادلی دارد و

امیدواریم هم عملیات شرکت و هم روند بازارگردانی ، موجبات رضایت خاطر سهامداران را فراهم کند بورس نیوز متذکر می شود زمین کارخانه

کشت و صنعت پیاذر حدود 80 هزار مترمربع بوده که در سال 1351 خریداري شده و راه اندازي شرکت هم در همان زمان صورت گرفته است بیشتر

بخوانید : تنبیهی براي سهامداران
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بورس نیوز

1399/11/25
08:34

رئیس هیات مدیره شرکت کشت و صنعت پیاذر در گفت و گو با بورس نیوز تاکید کرد : /گام
بلند "غاذر" به سوي توسعه

پیگیر اخذ مجوز تولید مکمل هاي بدنسازي بر پایه "وِي پروتئین" با برند شرکت و در بسته بندي مناسب هستیم 

امیدواریم این محصول هم در سال 1400 روانه بازار گردد و قطعا اضافه شدن مکمل هاي بدنسازي به سبد محصولات شرکت ، تاثیر مثبتی بر سودآوري

"غاذر" خواهد داشت .

به گزارش بورس نیوز ، در ریزش چندماهه بورس تهران ، معدود نمادهایی هم بودند که نه تنها افت نداشتند؛ بلکه رشد هم کردند یکی از این معدود

نمادها "غاذر" بود که از نیمه مردادماه تاکنون ، بازدهی تقریباً 100 درصدي هم براي سهامداران به ارمغان آورده است این شرکت علاوه برافزایش

سرمایه اي که به تازگی انجام داده ، عملکرد مثبتی هم داشته است 

خلیل قلی پور خلیلی رئیس هیات مدیره شرکت کشت و صنعت پیاذر در گفت وگو با بورس نیوز در خصوص وضعیت این شرکت بیان کرد : شرکت

برنامه افزایش سرمایه 200 درصدي دارد که در مرحله اول ، افزایش سرمایه 112 درصدي از محل سود انباشته انجام شد و در حال انجام فرآیند

ثبت این افزایش سرمایه هستیم و تا پایان سال ، پرونده مرحله اول افزایش سرمایه بسته خواهد شد . پس ازآن ، بلافاصله مرحله دوم افزایش

سرمایه از محل آورده نقدي و مطالبات سهامداران را کلید خواهیم زد تا سرمایه شرکت ، به حدنصاب موردنظر سازمان بورس و اوراق بهادار برسد

بعد از انجام افزایش سرمایه 200 درصدي ، تلاش می شود از محل مازاد تجدید ارزیابی زمین ، افزایش سرمایه دیگري صورت بگیرد لازم به ذکر

است از زمان تأسیس شرکت تاکنون ، تجدید ارزیابی دارایی ها انجام نشده است وي در ادامه با اشاره به روند مثبت تولید در "غاذر" گفت : به رغم

آنکه امسال شیوع کرونا ، تمامی صنایع تولیدي را با مشکلاتی مواجه کرده و کشت و صنعت پیاذر هم از این قضیه مستثنا نبوده؛ ولی شرکت با

رعایت پروتکل هاي بهداشتی تولید داشته و وقفه اي درروند کار ایجاد نشده است برنامه هایی هم جهت تنوع بخشی به سبد محصولات شرکت

داریم همان طور که در گزارش توجیهی افزایش سرمایه هم آمده ، در نظر داریم با جایگزین کردن شیر پرچرب به جاي شیر کم چرب در فرآیند

شیر خشک ، خامه بسته بندي شده را هم به سبد محصولات اضافه کنیم همچنین شرکت کشت و صنعت پیاذر تولیدکننده پودر آب پنیر و تولید 

پروتئین وِي (whey) نیز هست و در حال حاضر این محصول به صورت عمده در بسته بندي هاي 20 کیلوگرمی و بالاتر به بازار عرضه می شود

اما پیگیر اخذ مجوز تولید مکمل هاي بدن سازي بر پایه "وِي پروتئین" با برند شرکت و دربسته بندي مناسب هستیم امیدواریم این محصول هم در

سال 1400 روانه بازار گردد و قطعاً اضافه شدن مکمل هاي بدن سازي به سبد محصولات شرکت ، تأثیر مثبتی بر سودآوري "غاذر" خواهد داشت

وي افزود : البته بازار این روزها با مشکلات متعددي درزمینھٔ تأمین سویا (به عنوان مواد اولیه) مواجه است و "غاذر" هم مشکلاتی داشته؛ ولی

خوشبختانه با برنامه ریزي هاي انجام شده فعلاً سعی کرده ایم خللی درروند تولید ایجاد نشود امیدواریم هر چه زودتر مشکلات مربوط به تخصیص

ارز واردات سویا برطرف شود در حال حاضر واردات سویا مشمول تخصیص ارز دولتی است؛ ولی چند ماهی است که مشکلاتی در این زمینه وجود

دارد که امکان تأمین سویا با نرخ دولتی را نداریم در صورت حذف ارز دولتی ، نرخ فروش محصولات هم متناسب با بهاي تمام شده تعدیل خواهد

شد و این مشکل ، برطرف خواهد شد قلی پور در ادامه اظهار کرد : برنامه هایی هم جهت تقویت شبکه توزیع و فروش محصولات و افزایش تعداد

نمایندگان فروش در نقاط مختلف کشور ازجمله استان تهران و البرز داریم در همین راستا قصد افزودن 20 دستگاه کامیون هم به بخش توزیع

شرکت را داریم تمرکز بر توسعه فعالیت هاي شرکت ،
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برندسازي و تبدیل شدن به یک هلدینگ غذایی مهم ترین اولویت شرکت است ضمن اینکه تلاش می شود وابستگی شرکت به تأمین مواد اولیه

هم کاهش یابد و به همین منظور احتمالاً برنامه تأسیس یک شرکت بازرگانی براي واردات مواد اولیه به صورت مستقیم و بدون واسطه در برنامه

هاي آتی شرکت خواهد بود رئیس هیات مدیره "غاذر" در خاتمه ضمن تأکید بر حمایت از سهم گفت : همواره از نقد شوندگی سهم در محدوده

قیمت ذاتی حمایت کرده ایم از همان ابتدا ابلاغ دستورالعمل بازارگردانی توسط سازمان بورس و اوراق بهادار ، براي تعیین بازارگردان در سهم اقدام

کردیم و حالا هم تقریباً 3 ماهی است که بازارگردانی سهم توسط صندوق یکم سهم آشنا در حال انجام است خوشبختانه سهم روند متعادلی دارد و

امیدواریم هم عملیات شرکت و هم روند بازارگردانی ، موجبات رضایت خاطر سهامداران را فراهم کند بورس نیوز متذکر می شود زمین کارخانه

کشت و صنعت پیاذر حدود 80 هزار مترمربع بوده که در سال 1351 خریداري شده و راه اندازي شرکت هم در همان زمان صورت گرفته است بیشتر

بخوانید : تنبیهی براي سهامداران

8



1399/11/25 - 1399/11/23گزیده اخبار و رویدادها - پگاه

تسنیم

1399/11/24
15:07

محصولات لبنی با ادعاي انتفاع 21 هزار تومانی براي ماجراي درخواست مجوز صادرات 
دولت

محصولات لبنی ، از سنگ اندازي در خصوص عدم صدور مجوز صادرات کالاي تولید شده خود انتقاد کرده اند بر این اساس برخی تولیدکنندگان 

پیشنهاد میشود با توجه به واردات نهاده کشاورزي با ارز ترجیحی ، مجوز صادرات به شرط تسویه با ارز 4200 تومانی صادر شود

 

اخبار اقتصادي به گزارش خبرنگار اقتصادي خبرگزاري تسنیم ، اخیرا مقدسی ، رئیس هیئت مدیر انجمن صنفی گاوداران ایران در گفت وگو با تسنیم

، با اشاره به مشکلات موجود در بخش تولید گفته است : مشکل اصلی صنعت دامپروري کشور وجود ارز 4200 تومانی براي واردات نهاده هاي دامی

است لذا از دولت تقاضا دارم که سریع تر نسبت به حذف آن اقدام کند . قطع ارز 4200 تومانی موجب ایجاد رقابت بین تولیدکنندگان می شود در

صورتی که وجود ارز 4200 تومانی موجب می شود تولید در کشور از بین رفته و در آینده اي نه چندان دور واردکننده شیر خام ، لبنیات و غیره باشیم

به گفته این فعال بخش خصوصی ، ممنوعیت صادرات شیرخشک ، کره و خامه باید برطرف شود تا تولیدکننده امکان صادرات مازاد تولید را داشته

باشد زیرا که ارزآوري خوبی براي کشور خواهد داشت ضربه سنگین ارز 4200 به تولیدکنندگان لبنیات / با این روند ایران واردکننده شیر خام و

لبنیات می شود + فیلمدر همین خصوص مدیر یک مجموعه تولید لبنیات در حضور رئیس مجلس گفت : اگر ارز 4200 قطع شود مزیت صادراتی

محصولات لبنی ایجاد میشود ، ما اگر اجازه صادرات داشته باشیم با ارز 25 هزار تومانی با دولت تسویه انجام میدهیم دقیقا اینجا 21 هزار براي 

تومان به نفع دولت و مملکت خواهد بود مگر غیر از این است میگویند صادرات به شرط پرداخت مابه التفاوت مجاز است ، اما مابه التفاوت معنا نمی

دهد من هیچ چیزي از دولت نمیخواهم و میتوانیم ارز آوري براي کشور داشته باشیم 

گلایه تولیدکنندگان لبنیات از سنگ اندازي برخی مدیران در مسیر تولید/ درخواست از رئیس مجلس براي حذف رانت ارز 4200 + فیلماین درحالی

است معاون بازرگانی داخلی وزارت صمت و دبیر ستاد تنظیم بازار با بیان اینکه ، دولت تمام تلاش خود را براي تسهیل صادرات انجام می دهد ،

تاکید کرده است ، صادرات کالاهایی که با ارز 4200 تومانی به کشور واردشده (محصول نهایی تولید شده) ممنوع است . معاون بازرگانی داخلی

وزارت صنعت ، معدن و تجارت گفت : کالاهایی که با ارز 4200 تومانی به کشور واردشده ، صادرات آن ممنوع است ، زیرا این کالاها براي تنظیم

بازار داخلی است با توجه به اختلافات مطرح شده و لزوم رسیدگی به مشکلات واحدهاي تولیدي این حوزه و عدم پذیرش پرداخت ما به التفاوت و

محصولات لبنی به کشورهاي همسایه ، باید حتما اقدام اساسی انجام شود بر این اساس پیشنهاد میشود فرصت بسیاري عالی و استثنایی صادرات 

شیر خشک ، کره و خامه که ماده اولیه آن یعنی خوراك دام با ارز کالاي اساسی وارد شده ) به شرط تسویه به مجوز صادرات اقلام لبنی (از قبیل 

نرخ ارز ترجیحی ، از طرف دولت و ستاد تنظیم بازار داده شود انتهاي پیام/

9

http://cl.payeshmedia.ir/ShowBultanNewsItem.aspx?newsId=13374766


1399/11/25 - 1399/11/23گزیده اخبار و رویدادها - پگاه

مشرق

1399/11/23
17:52

انتقادات صریح یک تولیدکننده از ارز رانتی 4200 تومانی

 

در جریان نظارت میدانی رئیس مجلس از شهرستان هاي استان تهران ، یکی از تولید کنندگان لبنیات با انتقاد شدید از ارز 4200 تومانی خواستار حذف

آن و حمایت از صادرات محصولات داراي ارزش افزوده شد .

به گزارش مشرق ، محمدباقر قالیباف در بازدید میدانی از شهرستان هاي استان تهران ، با حضور در یک کارخانه شیر و گاوداري در شهرستان پیشوا

در جریان روند تولید و مشکلات این مجموعه و گلایه مدیران و کارگران آن قرار گرفت مدیر این مجموعه تولیدات لبنیاتی با ابراز گلایه از ایجاد ارز

4200 تومانی و همچنین عدم حمایت دولت از تولید و صادرات ، گفت : دولت با ارز 4200 تومانی فاجعه به بار آورد و البته از تولید و صادرات

محصولات نیز حمایت چندانی نمی کند بیشتر بخوانید : با شاهکار طرح ارز دولتی دم از روسفیدي هم می زنید؟ وي گفت : ما اکنون 70 هزار تن

کره و 140 هزار تن شیرخشک صادر می کنیم که این اقلام بیش از 500 میلیون یورو ارز آوري براي کشور در بر دارد ، درحالی که ایران بیش از

50 سال وارد کننده کره بوده است مدیر این مجموعه تولیدات لبنیاتی افزود : اگر این ارز کثیف 4200 تومانی حذف شود تولید کنندگان می توانند

ظرف یک سال صادر کننده شوند ما اکنون با ارز 25 هزار تومانی ، قیمت شیري که تولید می کنیم در بازار جهانی 3 سنت زیر متوسط قیمت است و

ظرفیت خوبی براي صادرات است وقتی من بتوانم محصول صادر کنم به دولت ارز می رسانم و دولت هم نیازي نیست ارز را با 4200 تومان

اختصاص دهد و ما به التفاوت این رقم را می توان به مردم یعنی در انتهاي زنجیره اختصاص داد این تولید کننده تاکید کرد : ما الان درگیر ترامپ

ها و نتانیاهوهاي داخلی هستیم خواهش و مطالبه من این است که به ما کمک کنند من هیچ چیز از دولت نمی خواهم فقط اجازه دهند ما کار کنیم

محصولات لبنی شم شیر و گاوداري صفاري ، گفت : وچوب لاي چرخ ما نگذارند رئیس مجلس شوراي اسلامی در پاسخ به ابراز گلایه مدیریت 

دخالت در قیمت گذاري باید به حداقل برسد وي افزود : از تولید محصولات باید حمایت ویژه اي شود ضمن اینکه از صادرکنندگان نیز باید این مهم

صورت بگیرد
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محصولات لبنی توسط ضابطین اطلاعاتی بسیج انجام شد؛/کشف بیش از 2 تن انواع 
غیربهداشتی و تاریخ گذشته در قم

محصولات لبنی غیربهداشتی و تاریخ گذشته از انباري در قم کشف شد قم بیش از 2هزار و 700 کیلوگرم انواع 

 

به گزارش خبرنگار مهر ، درپی گزارش مردمی به ستاد خبري 114 سازمان اطلاعات سپاه استان قم و پیگیري هاي ضابطین اطلاعاتی بسیج و با

همکاري بازرسان سازمان صنعت معدن و تجارت استان قم بیش از 2 هزار و 700 کیلوگرم پنیر ، کره ، حلوا شکري و روغن حیوانی غیر بهداشتی و

تاریخ گذشته از انباري در خیابان مدرس کشف و توقیف و پرونده جهت بررسی به اداره کل تعزیرات حکومتی استان قم ارجاع می شود .
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فرماندار پیشوا : /روزانه 50 تُن کره پاستوریزه در پیشوا تولید می شود

پیشوا فرماندار پیشوا از تولید روزانه 50 تُن کره پاستوریزه در این شهرستان خبر داد

 

به گزارش خبرنگار مهر ، حسین عباسی پیش از ظهر پنج شنبه در حاشیه سفر محمد باقر قالیباف ، رئیس مجلس شوراي اسلامی از کارخانه تولیدي

شیر پیشوا در جمع خبرنگاران ، به تولید روزانه 50 تن کره پاستوریزه در این واحد تولیدي اشاره کرد و اظهار داشت : این واحد تولیدي جهت تکمیل

زنجیره تولید از مزرعه تا مصرف ایجاد شده تا حضور واسطه گرها و عواملی که در حوزه لبنیات فعالیت غیرمجاز دارند در آن را قطع کند . عباسی

گفت : با احداث این واحد تولیدي لبنی خودکفایی و افزایش در تولید کره از سطح 2 درصد به میزان 25 درصد را در کارخانه شیر را خواهیم داشت 

فرماندار شهرستان پیشوا با بیان اینکه با احداث این واحد تولیدي افزایش انگیزه براي جذب سرمایه گذاران در حوزه دامداري و لبنی را در سطح

شیر پاستوریزه در زمینی به مساحت 60 هزار متر مربع و با زیربناي 32 هزار و 768 احداث شهرستان خواهیم داشت ، افزود : این واحد تولیدي 

شیر شده است . وي به تولید روزانه 50 تن کره پاستوریزه در این واحد تولیدي اشاره کرد و گفت : این واحد تولیدي به طور متوسط روزانه 100 تن 

خشک و پرچرب و کم چرب در فاز اول تولید می کند عباسی با بیان اینکه این واحد تولیدي در فاز اول 265 نفر اشتغال و در فاز دوم 115 نفر را

خواهد داشت ، افزود : این واحد تولیدي با اعتبار 300 میلیارد تومان به بهره برداري رسیده است فرماندار شهرستان پیشوا در ادامه بیان داشت : با

توجه به اینکه دشت ورامین از حاصل خیز ترین دشت هاي استان تهران است و در حوزه دامداري و دامپروري بسیار فعال می باشد می توانیم در

حوزه تولید مواد اولیه در آینده بسیار نزدیک جز شهرستان هاي باشیم که محصولات خود را به خارج از کشور صادر می کند
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رییس مجلس از واحد تولیدي شیرخشک در شهرستان پیشوا بازدید کرد

 

تهران ایرنا رییس مجلس شوراي اسلامی در جریان بازدید از شهرستان هاي جنوب شرق تهران ، با حضور در شهرستان پیشوا ، از شرکت در حال احداث

شمه شیر ، بزرگترین تولید کننده شیرخشک خاور میانه بازدید کرد .

 

به گزارش ایرنا ، محمدباقر قالیباف روز پنجشنبه با حضور در شهرستان پیشوا و پس از زیارت امامزاده جعفربن موسی الکاظم (ع) فرزند بلافصل امام

هفتم شیعیان و اداي احترام به مقام شامخ شهداي انقلاب اسلامی ، هشت سال دفاع مقدس و شهداي مدافع حرم ، با حضور در کارخانه شمه شیر ،

بزرگترین کارخانه تولید شیرخشک کشور ، از روند اجراي این کارخانه در دست احداث دیدن کرد . فرماندار پیشوا در حاشیه این بازدید به خبرنگار

شیر خشک ، کره پاستوریزه و ایرنا گفت : کارخانه شمه شیر در صورت راه اندازي بزرگترین کارخانه تولید شیرخشک خاورمیانه است و علاوه بر 

خامه نیز تولید خواهد کرد حسین عباسی افزود : این مجموعه با اعتبار 330 میلیارد تومان اجرا شده است وي اظهار داشت : این کارخانه در زمینی به

مساحت 6 هکتار و بناي حدود 23 هزار مترمربع در روستاي چالتاسیان شهرستان پیشوا احداث شده و ظرفیت تولید سالانه این کارخانه ، سالانه 3

هزار و 500 تن شیرخشک پرچرب ، 26 هزار تن شیرخشک کم چرب ، 7 هزار و 500 تن کره پاستوریزه و 8 هزار و 100 تن خامه است این مسئول

خاطرنشان کرد : با راه اندازي هر دو فاز این کارخانه ، 800 نفر به صورت مستقیم و دو برابر این تعداد به صورت غیرمستقیم مشغول به کار می

شوند عباسی با اشاره به بزرگترین واحد پرورش دام و تولید شیر کشور در شهرستان پیشوا اعلام کرد : ظرفیت این دامداري 8 راس اس که در حال

حاضر این واحد دامی از 6 هزا رو 200 راس دام برخوردار است که 2هزار راس دام آن شیري است وي ادامه داد : این واحد دامی روزانه 80 تن شیر

تولید و پس از تامین نیاز داخلی دشت ورامین به واحد هاي لبنی در استان تهران توزیع می شود فرماندار پیشوا یادآور شد : این واحد دامی بزرگترین

دامی و مدرن ترین واحد تولید دام در استان است که براساس معیارهاي جهانی ساخته شده است پیشوا با بیش از 80 هزار نفر جمعیت در 45

کیلومتري جنوب شرق تهران واقع شده است

13

http://cl.payeshmedia.ir/ShowBultanNewsItem.aspx?newsId=13371387


1399/11/25 - 1399/11/23گزیده اخبار و رویدادها - پگاه

تسنیم

1399/11/23
12:33

بازدید میدانی رئیس مجلس از کارخانۀ در حال احداث شمه شیر در پیشوا

گروه استان ها رئیس مجلس شوراي اسلامی از کارخانه لبنیات شمه شیر در پیشوا بازدید و در جریان مشکلات این کارخانه قرار گرفت

اخبار استانها به گزارش خبرگزاري تسنیم از پیشوا ، محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شوراي اسلامی به همراه محسنی بندپی استاندار تهران ، حسین

عباسی فرماندار پیشوا ، امام جمعه ، نماینده مردم پیشوا ، ورامین و قرچک در مجلس شوراي اسلامی به همراه جمعی از مسئولان از کارخانه لبنیات

شمه شیر بازدید کرد 

حسین عباسی فرماندار پیشوا در گفت و گو با خبرگزاري تسنیم با اشاره به فعالیت این کارخانه لبنی اظهار داشت : کارخانه لبنیات شمه شیر با تولید

شیرخشک ، کره و مواد لبنی در زمینی به مساحت 60 هزار مترمربع و با اعتبار 300 میلیارد تومان در حال احداث است که فاز اول آن در اواسط

اسفندماه به بهره برداري می رسد . وي افزود : با راه اندازي این کارخانه روزانه 1200 تن شیر خام دریافت و حدود 100 تن شیرخشک پرچرب و کم

چرب و 50 تن کره پاستوریزه تولیدشده و تولید کره در کشور از سطح 2 درصد به میزان 35 درصد افزایش می یابد 

بازدید رئیس مجلس از واحد تولید دامپروري صفاري در پیشوا + فیلمگلایۀ مادر شهید به قالیباف / چرا قبور شهداي پیشوا بعد از 38 هنوز بهسازي

نشده است؟ + فیلمرئیس مجلس به شهداي پیشوا اداي احترام کرد + فیلمفرماندار پیشوا در ادامه گفت : با بهره برداري کامل از این مجموعه 265

نفر در فاز اول ، 115 نفر در فاز دوم و در مجموع 380 نفر به صورت مستقیم مشغول به کار می شوند . عباسی با بیان این که این کارخانه در حال

احداث به زودي افتتاح خواهد شد تصریح کرد : تکمیل زنجیره تولید از مزرعه تا مصرف ، قطع یا کوتاه نمودن دست واسطه گران از منافع دامداران

و افزایش انگیزه براي جذب سرمایه گذاري در بخش دام شیري از جمله اهداف این پروژه است گفتنی است رئیس مجلس شوراي اسلامی در این

سفر در جریان مشکلات مسئولان کارخانه قرار گرفت و جهت حل مشکلات تدابیري را اتخاذ کرد انتهاي پیام/ش
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استاندار تهران : /افتتاح کارخانه شیر پیشوا نیاز کشور به واردات کره را رفع می کند

پیشوا استاندار تهران گفت : افتتاح کارخانه شیر در پیشوا می تواند هم صرفه جویی ارزي داشته باشد و هم نیاز کشور به واردات کره را رفع می کند

 

به گزارش خبرنگار مهر ، انوشیروان محسنی بندپی پیش از ظهر پنجشنبه در حاشیه بازدید از کارخانه شیر و مواد لبنی پیشوا که با حضور محمد باقر

قالیباف ، رئیس مجلس شوراي اسلامی انجام شد در جمع خبرنگاران ، اظهار داشت : این کارخانه نزدیک به مرحله افتتاح است و یکی از نیازهاي

کشور در رابطه با بحث واردات کَره را رفع می کند . وي با بیان اینکه با تولید کَره در این زمینه به خودکفایی رسیده ایم و نیازهاي داخل تأمین می

شود ، گفت : این مجموعه زنجیره اي که هم صنعت کشاورزي ، تولید شیر و از طرفی تولید فرآورده هایی که از شیر می تواند مشتق شود را دارند

استاندار تهران عنوان داشت : یکی از این مسائل مهم تولید کَره است که باید کارخانه شیر نسبت به آن اقدام کند و خودکفایی در زمینه تولید آن را

فراهم کند محسنی بندپی افزود : بیشتر از چند دهه است که ما کره وارد می کنیم و افتتاح این کارخانه می تواند هم صرفه جویی ارزي داشته باشد

و هم نیاز کشور را به مواد لبنیاتی برآورده کند وي گفت : یکی از با کیفیت ترین شیر تولید کشور تولید گاوهاي شیري پیشوا بوده و با توجه به اینکه

شیر خشک و کره می گیرد از کیفیت بالایی برخوردار است عموماً مصرف صنعتی براي تولید 
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در حاشیه سفر رئیس مجلس مطرح شد : /تولید روزانه 50 تن کره پاستوریزه در پیشوا

 

ایسنا/تهران فرماندار شهرستان پیشوا در حاشیه بازدید رئیس مجلس از کارخانه تولیدي شیر ، به تولید روزانه 50 تن کره پاستوریزه در این واحد تولیدي

شیر خشک و پرچرب و کم چرب در فاز اول تولید می کند . اشاره کرد و گفت : این واحد تولیدي به طور متوسط روزانه 100 تن 

حسین عباسی در حاشیه بازدید محمد باقر قالیباف رئیس مجلس شوراي اسلامی مجلس از کارخانه تولیدي شیر در این شهرستان اظهار کرد : این

واحد تولیدي جهت تکمیل زنجیره تولید از مزرعه تا مصرف ایجاد شده تا حضور واسطه گرها و عواملی که در حوزه لبنیات فعالیت غیرمجاز دارند در

آن را قطع کند عباسی گفت : با احداث این واحد تولیدي لبنی خودکفایی و افزایش در تولید کره از سطح 2 درصد به میزان 25 درصد را در کارخانه

"شیر شمه" را خواهیم داشت فرماندار شهرستان پیشوا با بیان اینکه با احداث این واحد تولیدي افزایش انگیزه براي جذب سرمایه گذاران در حوزه

شیر پاستوریزه در زمینی به مساحت 60 هزار متر مربع و با دامداري و لبنی را در سطح شهرستان خواهیم داشت ، افزود : این واحد تولیدي 

زیربناي 32768 احداث شده است وي به تولید روزانه 50 تن کره پاستوریزه در این واحد تولیدي اشاره کرد و گفت : این واحد تولیدي به طور

شیر خشک و پرچرب و کم چرب در فاز اول تولید می کند عباسی با بیان اینکه این واحد تولیدي در فاز اول 265 نفر متوسط روزانه 100 تن 

اشتغال و در فاز دوم 115 نفر را خواهد داشت ، افزود : این واحد تولیدي با اعتبار 300 میلیارد تومان به بهره برداري رسیده است فرماندار شهرستان

پیشوا در ادامه بیان کرد : با توجه به اینکه دشت ورامین از حاصل خیزترین دشت هاي استان تهران است و در حوزه دامداري و دامپروري بسیار

فعال می باشد؛ می توانیم در حوزه تولید مواد اولیه در آینده بسیار نزدیک جزو شهرستان هاي باشیم که محصولات خود را به خارج از کشور صادر

می کند محمد صفاري بزرگترین تولیدکننده دام در شهرستان پیشوا نیز درتوضیح فعالیت این واحد تولیدي به رییس مجلس گفت : با راه اندازي و

افتتاح این واحد تولیدي براي بیش از 400 نفر به طور مستقیم و حدود 25 نفر به صورت غیرمستقیم اشتغالزایی ایجاد می کند صفاري افزود : با

شروع به کار این واحد تولیدي نیاز کشور در حوزه تولید کره تکمیل می شود و نیاز به واردات کره از خارج کشور نیست وي تاکید کرد : یکی از

مزایاي این واحد تولید لبنی این است که مواد اولیه آن از دامداري هاي شهرستان تامین می شود انتهاي پیام
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استاندار تهران در حاشیه سفر قالیباف عنوان کرد : /صرفه جویی ارزي با افتتاح کارخانه شیر
در پیشوا

ایسنا/تهران استاندار تهران گفت : افتتاح کارخانه شیر در پیشوا می تواند هم صرفه جویی ارزي داشته باشد و هم نیاز کشور به مواد لبنیاتی کره را تأمین

کند

انوشیروان محسنی بندپی پیش از ظهر پنجشنبه 23 بهمن ماه در حاشیه بازدید از کارخانه بزرگ شیر و مواد لبنی در جمع خبرنگاران ، اظهار کرد :

این کارخانه نزدیک به مرحله افتتاح است و یکی از نیازهاي کشور در رابطه با بحث واردات کَره را تأمین می کند وي با بیان اینکه با تولید کَره در

این زمینه به خودکفایی رسیده و نیازهاي داخل را تأمین می شود ، گفت : این مجموعه زنجیره اي هم به عنوان یک صنعت کشاورزي و تولید شیر

و هم از طرفی ظرفیت تولید فرآورده هایی که از شیر می تواند مشتق شود را دارد استاندار تهران ادامه داد : یکی از این مسائل مهم تولید کَره است

که باید کارخانه "شمه شیر" نسبت به آن اقدام کند و خودکفایی در زمینه تولید آن را فراهم کند بندپی بیان کرد : بیشتر از چند دهه است که ما کره

وارد می کنیم و افتتاح این کارخانه می تواند هم صرفه جویی ارزي داشته باشد و هم نیاز کشور را به مواد لبنیاتی برآورده کند وي افزود : یکی از با

کیفیت ترین شیر تولید کشور تولید گاوهاي شیري صفاري بوده و با توجه به اینکه از کیفیت بالایی برخوردار است عموماً مصرف صنعتی براي تولید

شیر خشک و کره می گیرد گفتنی است رییس مجلس امروز در سفر به ورامین از چند کارخانه و طرح بازدید و در جریان کار آنها قرار گرفت

انتهاي پیام

17

http://cl.payeshmedia.ir/ShowBultanNewsItem.aspx?newsId=13371341

